
Indfødsretsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. januar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 40
Kontorchef i Justitsministeriet Dorit Hørlyck Kristensen oplyste under sin vid-
neforklaring i Statsløsekommissionen 28. januar 2013, at der ved hendes til-
træden som chef for det daværende integrationsministeriums indfødsretskon-
tor i september 2004 var opbygget et "ventearkiv" på 10-11.000 ubehandlede
naturalisationsansøgninger, at det i hendes tid som chef for kontoret lykkedes
at afvikle hele dette "ventearkiv", men at der i dag igen er opbygget et "ven-
tearkiv" med ubehandlede naturalisationsansøgninger. Ministeren bedes op-
lyse, om kontorchefens fremstilling kan bekræftes, samt hvilken størrelse det
såkaldte "ventearkiv" har aktuelt (antal sager), om ministeren finder et sådant
"ventearkiv" hensigtsmæssigt, og hvad der i benægtende fald bliver gjort for
at bringe "ventearkivet" ud af verden.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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